



Meeting Agenda

I. Call to order/ Llamar la orden /Открытие заседания **Meeting Called to order at 6:30pm**

II. Old Business/ Negocios viejos/Повестка предыдущего заседания

- A. 10/12/22 DELAC Meeting Minutes / minutos de la junta de DELAC de 10/12/22 / протокол заседания от 10/12/22 **Minutes shared**

III. New business/ Nuevos negocios/Настоящее заседание

A. **Welcome / Bienvenidos / добро пожаловать**

1. Introductions / Introducciones / введения
2. Remind text group for updates / Grupo de texted de Remind para información importante / Напомнить текстовую группу об обновлениях

C. Annual Written Notice Review // Repaso anual de notificaciones escritas // ежегодный обзор письменных уведомлений

- RFEP review // Repaso de RFEP // RFEP обзор
- EL Master Plan Review // Repaso del plan de EL // эль обзор генерального плана

Participants reviewed the annual written notice and RFEP criteria. Questions were addressed and discussed. No new changes or updates were proposed.

IV. Good of the order / Bien de la orden/Прения

A. **Other Announcements / Otros anuncios/Другие объявления**

- a. English as a second language, US Citizenship prep, Job skills: www.usalearns.org
- b. Real-time Tutoring:
<https://main.castatehelpnow.ca.svc.brainfuse.com/authenticate.asp> This pilot program offers assistance in Math, Language Arts, and other core K-12 subjects in English, Spanish, Mandarin, Cantonese, Vietnamese, and Tagalog

V. Meeting Adjournment /Suspensión de reunion /Проблемы умственного здоровья

- A. **Next Meeting / La proxima junta / Следующая встреча: 3/29/23 6:30-7:30 5:00-6:00pm-at IHS-Location TBD**
- a. **Due to low attendance, these agenda items will be moved to the next meeting**
 - i. Elections/ elecciones/ выборы
 - ii. District Needs Assessment Review / Repaso de la evaluación de necesidades del distrito/ Обзор оценки потребностей округа

The Roseville Joint Union High School District prohibits discrimination, intimidation, harassment (including sexual harassment) or bullying based on a person's actual or perceived ancestry, color, disability, gender, gender identity, gender expression, immigration status, nationality, race or ethnicity, religion, sex, sexual orientation, or association with a person or a group with one or more of these actual or perceived characteristics. For questions or complaints, contact **Equity Compliance Officer**: Rob Hasty, Executive Director, Human Resources, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us and **Title IX Coordinator**: Rob Hasty, Executive Director, Human Resources, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us. For questions or inquiries related to 504s, please reach out to our **Section 504 Coordinator**: Craig Garabedian, Executive Director of Special Education, 1750 Cirby Way, Roseville, CA. 95661, 916-771-6570 ex. 4901, cgarabedian@rjuhsd.us.

Roseville Joint Union High School District prohíbe la discriminación, la intimidación, el acoso (incluido el acoso sexual) o el acoso basado en la ascendencia, el color, la discapacidad, el género, la identidad de género, la expresión de género, el estado migratorio, la nacionalidad, la raza o el origen étnico, sexo, orientación sexual o asociación con una persona o grupo con una o más de estas características reales o percibidas. Si tiene preguntas o quejas, comuníquese con el **Oficial de Cumplimiento de Equidad**: Rob Hasty, Director Ejecutivo, Recursos Humanos, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us y **Coordinador del Título IX**: Rob Hasty, Director Ejecutivo, Recursos Humanos, 1750 Cirby Way Roseville, CA 95661, 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us. Si tiene preguntas o consultas relacionadas con los planes 504, comuníquese con nuestro **Coordinador de la Sección 504**: Craig Garabedian, Director Ejecutivo de Educación Especial, 1750 Cirby Way, Roseville, CA. 95661, 916-771-6570 ex. 4901, cgarabedian@rjuhsd.us.

Roseville Joint Union High School District

DELAC

January 25, 2023

6:30-7:30 PM

Independence High School

Minutes posted online: 1/26/23

В школьном округе Roseville Joint Union High School District запрещены дискриминация, унижение, преследование (включая сексуальное домогательство) или травля, такими признаками индивидуума, как происхождение, цвет кожи, инвалидность, гендер, гендерная идентичность, гендерное выражение, иммиграционный статус, национальность, раса или этничность, религия, пол, сексуальная ориентация или ассоциация с лицом или группой лиц, имеющими одну или более реальную или предполагаемую характеристику, перечисленных выше. С вопросами и жалобами обращайтесь к **Должностному лицу, ответственному за вопросы равенства**: Rob Hasty, исполнительный директор кадров, [1750 Cirby Way Roseville, CA 95661](mailto:rhasty@rjuhsd.us), 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us и **Координатору по вопросам, попадающим под действие Закона IX**: Rob Hasty, исполнительный директор, отдел кадров, [1750 Cirby Way Roseville, CA 95661](mailto:rhasty@rjuhsd.us), 916-782-8663, rhasty@rjuhsd.us. По вопросам или проблемам, связанным с Разделом 504, пожалуйста, обратитесь к нашему **Координатору по вопросам Раздела 504**: Craig Garabedian, исполнительный директор по вопросам специального образования, [1750 Cirby Way, Roseville, CA 95661](mailto:cgarabedian@rjuhsd.us), 916-771-6570 ex. 4901, cgarabedian@rjuhsd.us.

